
Viser til din e-post av 12.02.2008.

Vårt brev av 22.01.2008 er et informasjonsbrev om kommunens vedtak i saken om 
kommunedelplanen for Lysøya. Selv om denne informasjonen var mer omfattende både i omfanget 
av adressater og i saklig innhold enn det som man normalt kan forvente i slike saker, inneholder den 
selvsagt ikke informasjon og redegjørelser for andre saker.

Saken om reguleringsplanen for Lysøya Opplevelse ble i kommunestyrets møte 18.12.2007 trukket 
fra behandling. Hovedårsaken til dette var åpenbart at man fra kommunens side ikke fant det 
formålstjenlig med behandling på dette tidspunkt blant annet på grunnlag av en løpende dialog man 
hadde med fylkesmannen. En vurdering ut over dette vil det verken være naturlig eller korrekt å gå 
inn på.

Så langt i planprosessen med reguleringsplanen for Lysøya Opplevelse har det vært enstemmighet i 
kommunale organer. Dette forholder administrasjonen seg til. Når det evt. skjer en utvikling i 
reguleringsplansaken for Lysøya Opplevelse av formell art, vil dette bli håndtert i samsvar med plan-
og bygningslovens regler. Ut over dette akter jeg ikke å gå inn i noen diskusjon eller polemikk.  
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